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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Magyarország is vállalta a 2050-es klímasemlegességet
az ENSZ-klímacsúcson?" 

Áder János szeptember 23-án az ENSZ klímacsúcson tartott beszédében azt mondta, hogy 
„Mindannyian, akik ma New Yorkban összegyűltünk, azt szeretnénk, ha a lehető legrövidebb időn 
belül csak annyi szén-dioxidot bocsátanánk ki a világban, amennyit a természetes elnyelők 
(növényzet, talaj, víz) semlegesíteni tudnak.”, majd az ennek érdekében vállalt magyar célokról 
beszélt. A klímacsúcson Antonio Guterres, az ENSZ főtitkára jelezte, hogy eddig 66 ország vállalta 
a klímasemlegességet 2050-ig. A 2050-es klímasemlegesség a hazánk által is aláírt Párizsi 
Megállapodásból és az uniós célokból is következik.

Kérdéseim:

1. Magyarország is ezek közé az országok közé tartozik-e, vállalja a klímasemlegességet 2050-re? 
Ha továbbra sem, akkor hogy kell értelmezni Áder János szavait?

2. Ha Magyarország valóban olyan jól áll kibocsátáscsökkentésben, ahogy a kormány és Áder János
állítja, akkor miért lenne teljesíthetetlen cél számunkra a 2050-re elérendő klímasemlegesség?

Várom válaszát!

Budapest, 2019. október 04.

Tisztelettel,

Szél Bernadett
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